
Використання “have (has) got” у заперечних реченнях 

 
          Якщо ми хочемо сказати, що у нас самих або декількох людей чогось немає, то 

після слова “have” треба додати “not”. 

I, you, we, they have not got … 

Наприклад: I have not got any jeans. (У мене немає (я не маю ніяких) джинсів.)  

            Якщо головний герой речення він, вона або воно (he, she, is), то після слова 

has додається “not”. 

he, she, it has not got… 

Наприклад: She has not got any legs. (У неї немає ніг. (Вона не має ніяких ніг).  

Зверни увагу! have not got = haven’t got 

                          has not got = hasn’t got 

 

 

 

 

Відео: https://engliterra.blogspot.com/2023/05/youtube-video-player.html 

 


